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Vragen van het lid Elissen (PVV) aan de minister van Veiligheid en Justitie 
over het bericht dat hulpverleners in Moerdijk onvoldoende beschermd waren 
(ingezonden 26 augustus 2011). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Hulpverleners Moerdijk onvoldoende 
beschermd»?1 

Vraag 2
Vindt u dat de gemeente Moerdijk en de betrokken veiligheidsregio’s 
voldoende waren voorbereid op de brand? Zo nee, waarom niet en wat gaat 
u doen om dit te verbeteren? 

Vraag 3
Vindt u dat alle gemeenten en veiligheidsregio’s in Nederland voorbereid 
zouden moeten zijn op een ramp zoals in Moerdijk is gebeurd? Zo ja, kunt u 
toelichten op welke termijn en hoe u dit gaat organiseren? 

Vraag 4
Bent u bereid om landelijk expertise beschikbaar te stellen voor grote en/of 
zeldzame rampen? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het verstandiger is om één of twee landelijke 
rampenbestrijdingseenheden op te richten dan om alle gemeenten en 
veiligheidsregio’s zich optimaal te laten voorbereiden op zeldzame en 
specifieke rampen (zoals bijvoorbeeld de brand in Moerdijk)? 

Vraag 6
Deelt u de conclusie dat de brandweerlieden, politiemensen en ambulance-
medewerkers goed hebben gehandeld maar dat het management van de 
betreffende diensten in het vervolg meer aandacht moet hebben voor 
vakinhoudelijke aspecten, zoals veilige werkwijzen, onder andere met 

1 «Hulpverleners Moerdijk onvoldoende beschermd» (http://www.nu.nl/binnenland/2596956/
hulpverleners-moerdijk-onvoldoende-beschermd.htmlhttp://www.nu.nl/binnenland/2596956/
hulpverleners-moerdijk-onvoldoende-beschermd.html)
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betrekking tot gevaarlijke stoffen? Welke maatregelen gaat u nemen om dit te 
realiseren?
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